
Møtereferat - Årsmøte Maritech Community 22.05.2025 

Sted: Quality Hotel Waterfront, Ålesund 
Til stede: Tom-Eirik Thorgersen, Jeanette Lysberg, Marianne Jakobsen, Renate Brynulfsen, Jørn 
Husøy, Magnus Fagertun, Thomas Brevik og Frida Svendsen. 

Thomas la frem videre strategi og plan for 2025 

Evaluering av kundedagene 

• Faglig innhold: tilbakemeldingen her bekrefter at det passet bedre å ha alt over en dag 
istedenfor to. Gode, lange pauser ga rom for å prate med andre bransjekollegaer og bygge 
nye relasjoner (som er den virkelige verdien vi ønsker at deltakerne skal ta med seg etter et 
slikt arrangement). Svært gode kundeinnlegg både på logistikk og sjømatsiden (Accelerator, 
ASCO og Vikenco) 

o Bo Hjort: god formidler, engasjement, aller størst verdi for deltakerne som ikke enda 
har tatt steget opp i skye, dette gjaldt flere av deltakerne men mindretallet. 

o Ny funksjonalitet: en tilbakemelding her er at det er vanskelig for små aktører å 
prioritere å sette av tid til opplæring og trening i systemet. Hvordan kan Maritech 
hjelpe for å legge mest mulig til rette for effektiv og optimal systembruk? 

• Innspill til forbedring: vi kan med fordel legge inn 30min mingling som en del av programmet. 
Lengden på workshopene kunne blitt holdt til 30min istedenfor 45min (dette for å 
opprettholde konsentrasjonen).  

• Antall deltakere: styret er fornøyd med antall deltakere på årets arrangement. Med 
underkant av 100stk rekker man å prate med de man måtte ønske. 

• Sjømat: verdifullt å høre hvilke moduler andre kunder bruker, og hva de høster av dette. 
• Engelske spor: overordnet er dette ingen problem, men innlegget får et helt annet budskap 

og dynamikk når man snakker på norsk. Verre på logistikk enn sjømat: faller fortere av. 

Aktiviteter Q3/Q4 2025 

• Interessemøte september (Frida ute i mammaperm august): case GHG med Grieg?  
• Neste styreaktivitet: Besøk til Husøya i oktober? Sendes ut egen informasjon om dette pr 

mail. 

Nye styremedlem 

• Rullering av medlemmer: Jeanette har nå vært styremedlem i 3år og vi åpner nå opp for å 
involvere en ny organisasjon til å engasjere seg for to nye år. I samme prosess vil det komme 
inne et nytt medlem på vegne av Tom-Eirik (han vil selv sette tidslinjen på hvor lang overlapp 
han har kapasitet til utover Q4).  

• Forslag og valg av nytt styremedlem: som tidligere gjennomførte prosesser vil Maritech legge 
frem forslag til kandidater som resten av styret vil være med å stemme over. Målet er å ha 
nye medlemmer klare ila september. 

 

 

Andre punkt 



• Maritech setter i gang et prøveprosjekt knyttet til support og fikk mange gode innspill i 
styremøtet på hva som kan være viktig å tenke på her. Blant annet: Lavthengende frukt for å 
få brukerne til å bli bedre kjent med hjelpedokumentasjonen som allerede ligger ute å få 
enda bedre rutiner på å inkludere disse i svarene som gis av Maritech i forbindelse med en 
support-sak.  

 


